
 

 

 

Områdebestyrelsen Frederikssund 
   

 
Referat af områdebestyrelsesmøde 
Den 5. september 2024 kl. 17-19 Børnehuset Gyldensten   
 
MØDEDELTAGERE  
Formand 
Christian Ørbæk (Ådalen) 
Næstformand 
Medlemmer 
Ãri Skarõheim (Skuldshøj) 
Nathalie B. Diaminda (Mariendal) 
Maria Westermann (Lærkereden) 
Signe Stids-Jønsby (Gyldensten) 
Kean Kofoed Nørskov (Maglehøj) 
Therese Sehested (Rørskov) 
Marie Jøhnk Gjerløv (Møllevej) 
 

Sekretær for bestyrelsen 
Pernille N. Christoffersen 
(Områdeleder) 
Ledelsesrepræsentanter 
Lykke Verup (Mariendal) 
Medarbejderrepræsentanter 
Tarab Al-Farissi (medarbejder 
Skuldshøj) 
Maria Erholdt (medarbejder Ørnesten) 
 
 

FRAVÆRENDE  
Benjamin Kongsted (Pilehaven) 
Bibi Jürs (Fjordtoppen) 
Rikke Karlshøj Døring (Troldehøjen) 
Peter Nors Hansen (Stenhøjgård) 
Morten Eikrem-Jeppesen (Toftelund) 
Nanna Sloth Møller (Ørnesten) 
Josefine Kolind (Stagetorn) 
 

 

 
 

 Referat 
Sag nr. 1  Rune fra områdebestyrelsen i Hornsherred/Slangerup/Dagplejen var på besøg 

og var med til punktet omkring budgettet.  
 
Rasmus og Therese fra Børn, familie og forebyggelse, var med den første time 
af mødet.  
 
Velkommen til Therese fra Rørskov, der erstatter Sarah som har valgt at 
trække sig fra bestyrelsen 
 



 

 

 Referat 
Sag nr. 2  Nyt fra bestyrelsen 

Valg af næstformand 
Marie fra Møllevej blev valgt til næstformand.  
 
Evaluering af processen omkring kapacitetstilpasning 
Der har været lagt rigtig meget arbejde i at få lavet høringssvar og arrangeret 
diverse arrangementer omkring høringen på kapacitetstilpasningen. Desværre 
har alt arbejdet ligget på meget få fra bestyrelsen og de har følt at der har 
manglet opbakning fra den samlede bestyrelse. Det er rigtig ærgerligt, da det 
har stor betydning, at vi står sammen når det handler om vores børn. Denne 
gang var det 3 specifikke børnehuse der stod for skud men det kunne lige så 
godt have være nogle andre.  
 

Sag nr. 3  Nyt fra området 
Orientering og sagen i Stenhøjgård 
Bestyrelsen fik en kort orientering omkring det barn der forsvandt i flere timer 
fra Stenhøjgård.  
 
Sammenlægning af Højvang/Fjordtoppen 
Da der allerede nu er fælles leder og der er plads til alle børnene fra 
Fjordtoppen i Højvang til maj 2025 synes jeg det er en god ide allerede nu at 
lægge de to institutioner sammen. Det vil betyde at de allerede nu kan 
begynde på samarbejde, holde fælles personalemøder og lære hinanden at 
kende. Det har også betydning for åbningstiderne, da Højvang fra januar skal 
have den lange åbningstid som Fjordtoppen pt. har. Her vil de kunne åbne og 
lukke sammen, så åbningstiden ikke vil have betydning for forældrene i 
Fjordtoppen.  
Det er ikke alle personaler der kan følge med i Højvang men en stor del kan. 
Der er nogle der har ønsket andre områder, så det vil jeg bringe videre og 
håbe på at det kan lade sig gøre.  
Alt i alt er der kun fordele ved sammenlægning nu og ikke først til maj 2025. 
 
Bestyrelsen havde ingen indsigelser, så forslaget blev besluttet.  
 
Frokostordning 
De var stor begejstring for frokostordningen der nu er startet op alle de 
steder, hvor det blev valgt til bortset fra Møllevej. Både forældre, børn og 
personale synes det går godt og børnene spiser gladelig maden også selv om 
de aldrig er blevet præsenteret for det før. Selv dem der havde været 
skeptiske fra starten, synes det var godt.  
 

Sag nr. 4  Høring på budget 
Formand Christian skrev kommentarer ned og får udarbejdet et høringssvar.  
 

Sag nr. 5  Kommende punkter til bestyrelsesmøder 
Til næste møde snak omkring børne med særlige behov.  
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